
Bestyrelsesmøde	i	Nibe	Sejlklub	
Tirsdag	d.	25	februar	2020	kl.	18.30		
Mødet	er	afholdt	i	klubhuset,	Nibe	Sejlklub	
	
Deltagere:	Jens,	Mette,	Ruddi,	Peter,	Pia,	Morten	og	Claus		
Afbud:	-	
Referent:	Claus	og	Jens.	
	
Actions	er	markeret	med	kursiv	
	
Næste	møde:	31	marts		2020	kl.	18:30		
	

1.	Kort	opfølgning	siden	sidste	møde		
Referatet	blev	godkendt.	

	
2.	Målsætning	2019	samt	2020	plan.		
Justeres	løbende,	behandles	under	de	enkelte	punkter.	
	
3.	Økonomi,	dataudvalg		
Restancer	
• Restancer	på	5500kr,	rykkere	sendt	ud	pr.	brev.	
• Regnskabet	underskrevet	og	sendes	ud	med	dagsordenen.	
• Uoverensstemmelse	mellem	ungdomsmedlemmer	i	Excel	arket	og	dem	
der	er	registreret	i	økonomisystemet,	Mette	gennemgår.	

• Kursus	for	ikke	medlemmer,	principielt	OK,	men	styres	fremover	af	
sejladsudvalget	for	bedre	koordinering.	

• Medlemsindberetning	sendt	ind	til	Dansk	sejlunion.	
• Budgettet	for	2020	blev	gennemgået.		

	
	

4.	Pr-udvalg.		
Intet	nyt.	

	
	

5.	Sejladsudvalg	
	

Vinterkurser:	
Flere	har	været	på	kursus	(baneleder	og	regel	kursus).	
Garmin	har	ikke	været	på	besøg	endnu.			
Besøg	fra	Mobloc?	JM	undersøger	relevansen.		



J70	arrangementet	løber	af	stablen	her	i	foråret/sommeren.	NS	har	bådene	
d.29/6	-	1/7	og	har	2	stk.	wildcards	i	forbindelse	med	stævnet	de	2	sidste	
weekender	i	juni.		NS	er	blevet	spurgt	om	de	havde	interesse	i	at	stå	for	
gallamiddagen,	men	det	er	en	for	stor	mundfuld	for	klubben.	Det	forventes	
ikke	at	NS	har	økonomi	til	at	investere	i	J70	i	2020.	
	
Større	interesse	for	jolle	sejlads,	hvordan	skal	klubben	og	havneforeningen	
takle	det	fremover.	
	
6.	Arrangementsudvalg		
	
Arbejdsdagen	og	standerhejsning	lørdag	d.	25	april.:	Indbydelser	skal	sendes	
ud	medio	marts,	samt	rykker	14	dage	inden.	
Morten	sørger	for	distribution	til	Havne-,	husejer-	foreningerne,	samt	
vennerne.	
	
Vi	bestiller	100	stk.	smørrebrød	til	generalforsamlingen.	
Vi	ønsker	ekstra	øl+vand	til	generalforsamlingen.	

	
Mål	2019:	
- Gentage	succeser	fra	2018		
	

	
7.	Driftsudvalg		
-	Der	er	skader	på	klubhus	efter	at	jollemaster	har	stødt	på	huset.	
-	Et	rengøringfirma	har	tilbudt	rengøring	af	klubhus	hver	fredag	for	en	god	
pris.	Oplæg	sendes	til	SI,	med	indstilling	til	skift	af	rengørings	partner.	
-	Morten	sælger	benzin	og	donere	beløbet	til	ungdomsafdelingen.	
-	MAXI	77	sejl	bestilles	gennem	Reesen	sejl.	Klubben	har	mulighed	for	at	
optjene	point,	når	medlemmer	køber	nye	sejl	af	Reesen.	
-	Vi	mangler	en	båd	der	kan	sejle	en	dykker	ud	til	montering	af	tur-sejler	
bøjen.	Mette	undersøger	muligheder.	I	vinter	2019-2020	har	bøjen	ikke	
været	på	land,	og	har	overlevet	vinteren	indtil	nu.	
	
	
Mål	2019:	

• Byggeri	i	gang	i	2020.		
• Tanker	omkring	hvorledes	vi	huser	arrangementer	og	materiel	i	
ombygningsfasen.		

• Sikre	at	klubbens	materiel	er	i	god	og	forsvarlig	stand	



	
	
8.	Ungdomsudvalg	
-	Rundvisning	på	marinemuseet	i	Aalborg	på	torsdag	d.	26	feb.	Familier	er	
velkomne.	
-	Der	mangler	ungdomsinstruktører	til	torsdags	træningen,	efter	Lars	
Poulsen	og	Benny	er	stoppet.	Der	er	flere	der	er	blevet	spurgt,	men	det	er	
svært	at	finde	kandidater.	
	
9.	Nibe	Surf	Team		
Intet	nyt.	

	
10.	Samarbejde	med	eksterne	foreninger		
-	Guf	og	Kugler	flytter	ud	til	1	maj	og	ind	i	Sejlets	lokaler.	Der	er	3	
interesserede	i	det	gamle	lokale.	
-	Der	er	faldende	interesse	for	havnepladser.	Mange	seniorer	falder	fra,	uden	
den	yngre	generation	tager	over.	

	
	

11.	Projekt	Nyt	klubhus	
Der	lægges	mange	kræfter	i	at	skaffe	de	sidste	sponsorater.	Af	de	store	
kandidater	udestår	Tryg	fonden	og	Mærsk.	
Der	arbejdes	med	forskellige	financerings	muligheder,	herunder	yderligere	
banklån	og	støtte	fra	SI	og	Havneforeningen	via	driftsbudgettet.	
Endelig	beslutning	om	projektet	kan	realiseres,	foretages	i	2020.	
	
12.	Diverse		
De	fleste	kandidater	til	bestyrelsen	ser	ud	til	at	være	fundet.		


